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PROCES VERBAL 

  Încheiat astazi 28.03.2024, orele 10.00, în cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Local Săbăoani, pe luna martie 2024, convocata de către Primarul 

Comunei prin dispozitia nr. 103 din 22.03.2024 
Nr. 3544 din 28.03.2024 

 
            Lucrarile sedintei se desfasoara la sediul Primariei Săbăoani, în sala de ședinte. 
 La sedința sunt prezenți fizic toti consilierii cu excepția doamnelor Ciobanu Cecilia, 
Bișoc Elvira, Imbrișcă Andreea și dl Vîrgă Gabriel care participa online, mai participă doamna  
Lucaci Cecilia si cetățeanul Balint Alois domiciliat în comuna Săbăoani, str. Speranței, nr. 2A. 
  Dl președinte Martișca Lucian declară deschise lucrările ședinței și preia conducerea 
acesteia. In continuare supune la vot ordinea de zi împreuna cu 2 puncte suplimentare propuse 
de dl primar: 1 Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la HCL nr. 20/05.02.2024 
privind aprobarea Regulamentului pentru decontarea cheltuielilor de transport 
pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul U.A.T. Săbăoani, 
judetul Neamt și 2 proiect de hotărâre privind implementarea proiectului „ Extindere rețea  
de  canalizare  sat Traian și strada Cicoarei, sat Săbăoani ”, propunere care este aprobată, 
de către toți consilieri prezenti. Totodata, supune la vot procesele verbale ale sedințelor 
Consiliului Local din 05.02.2024  si 19.02.2024, care sunt aprobate de către toți consilierii 
prezenți.  Au loc discutii. Dl Balint Alois înmanează tuturor consilierilor prezenți, copii dupa 
cererile si raspunsurile primite de-a lungul timpului privind problemele sesizate primarului 
referitoare  la canalizarea și asfaltarea de pe str. Speranței, cu mentiunea că asteaptă întrebări 
și răspunsuri la sedința următoare. 
 În continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind rectificarea  bugetului local al comunei Săbăoani, pe anul 2024”. Comisiile prezintă 
rapoartele. Au loc discutii. Dl  Cobzaru Eugen spune că la acest proiect, pe care crede ca nu l-au 
studiat colegii lui, este trecută suma de 4439 lei și nu a văzut pretul echipamentelor de joacă. Dl 
Cobzaru Eugen consideră că dl Mihai de la Urbanism ar trebui sa fie prezent pentru clarificări. Dl 
președinte răspunde că prețurile ar trebui sa fie prevăzute în situația de lucrări. Dl Cobzaru 
consideră ca la locul de joacă de la blocurile ANL pretul echipamentelor achizitionate sunt triple. 
 Dl Cobzaru Eugen propune un amendament la acest proiect în sensul  ca suma de 4439 lei 
să fie alocată pentru proiectul privind preluarea apei de la pârâu pentru a fi redirecționată în reteaua 
de apă a comunei, considerând acest proiect o prioritate. Dl viceprimar intervine  spunând ca s-a 
facut analiza apei si apa este potabilă. Dl Cobzaru propune un PUZ de captare  si pompare a apei  
în stația de clorinare, dacă apa este potabilă. Dl președinte răspunde că indiferent de unde este 



preluată apa, odată ajunsă în sistem va avea același preț. Totodată, afirmă că în cazul în care sursa 
de apă va fi preluată de ApaVital se va îngradi accesul la pârâu și comuna nu ar avea niciun 
beneficiu deoarece orice sursă de apă se concesionează de Apele Române. Dl președinte supune 
la vot amendamentul propus de dl Cobzaru care este respins de toti consilierii prezenti cu exceptia 
dlui Cobzaru. Nemaifiind discuții, dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este 
aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția dlui Cobzaru Eugen, care se abtine motivat de 
faptul ca nu sunt specificate preturile echipamentelor de joacă. 

Mai participă si dl Mitoc Gabriel care a înmanat consilierilor prezenti,  raspunsul pe 
care l-a primit de la primarul comunei, la solicitare sa pentru a beneficia de un teren pentru 
construirea unei spălătorii pe o suprafață de pășune și dorește să primească un raspuns. 
Totodata, dl Mitoc Gabriel a afirmat ca ar putea beneficia de o locuința socială având certificat 
de încadrare în grad de handicap. Dl Mărtiscă Lucian îi răspunde dlui Mitoc că s-a votat un 
Regulament de repartizare a locuintelor de tip ANL și nu este atribuția Consiliului local, 
cererile adresate primarului. Dl Cobzaru Eugen îi explică că cererea a fost adresată dlui primar 
și nu Consiliului local. 

În continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind stabilirea situatiilor deosebite si Modalitatea de acordare  a ajutoarelor de 
urgență, a ajutoarelor comunitare și  a ajutoarelor de înmormantare în baza Legii nr. 
196 /2016, din bugetul local, începând cu anul 2024”.Comisiile prezinta rapoartele. Nu au 
loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti 
consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale  administrate şi  
finanţate din bugetul Consiliului Local Săbăoani, județul Neamț, pentru anul 
2024.”.Comisiile prezinta rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul 
de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind constituirea Structurii Comunitare Consultative, aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a Structurii Comunitare Consultative  la nivelul comunei 
Săbăoani, județul Neamț și înfiintare Observatorul copilului, conform Legii nr. 
156/2023”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot 
proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind  aprobarea înfiintării de activitati finantate integral din venituri proprii pentru 
unitățile de învățământ preuniversitar de stat din subordinea comunei Săbăoani”. 
Comisiile prezinta rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de 
hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind alocarea unor fonduri din bugetul local pe anul 2024”. Comisiile prezinta rapoartele. 
Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti 
consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 7 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru finanțarea cultelor”. Comisiile 
prezinta rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care 
este aprobat de toti consilierii prezenti, cu exceptia dlor Cobzaru Eugen si Petruț Alexandru 
care se abțin. 

În continuare se trece la analiza punctului 8 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind completarea HCL nr. 71/13.09.2021 privind stabilirea unor normative proprii de 
cheltuieli pentru autoturismele ce fac parte din parcul auto al Primăriei comunei 



Săbăoani”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot 
proiectul de hotărâre, care este aprobat de toți consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 9 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind acordarea unui sprijin financiar pentru Asociatia Club Sportiv Spartanii 
Săbăoani de pe raza UAT Săbăoani în vederea participării la Campionatul de Fotbal 
organizat de Asociația Județeană de Fotbal Neamț, pentru anul 2024”. Comisiile prezinta 
rapoartele. Au loc discutii.  Dl Cobzaru Eugen îl întreabă  pe dl Petruț Alexandru dacă această 
asociație este un ONG pentru că în general  el a fost împotriva ONG-urilor. Totodata, dl 
Cobzaru considera că această asociatie sportivă ar trebui să-și caute sponsori și întreabă ce 
sponsorizări a avut până acum. Dl Petruț Alexandru îi răspunde că anumiti sponsori nu doresc 
sa specifice suma alocată si nu îi poate spune o sumă pentru ca nu are acces la aceste informații. 
Dl Petruț Alexandru considera ca această Asociație Sportivă ”Spartanii Săbăoani” reprezinta 
comuna și rămâne la alegerea consilierilor dacă această asociatie merită acest sprijin financiar. 
Dl Ciobanu Mircea întreabă ce sumă a fost alocată de Consiliul Local pentru această asociatie. 
Dl Petrut Alexandru îi răspunde că suma de 45.000 lei. Dl Ciobanu Mircea propune să se facă 
un studiu de fezabilitate și să se construiască un stadion, în condițiile în care Consiliul Județean 
a alocat suma de 700.000 lei primăriei Săbăoani. Dl Cobzaru Eugen răspunde că a propus 
achiziționarea unei suprafețe de teren de pășune pentru amenajarea unui teren de fotbal iar 
Consiliul local a fost împotrivă. Dl Ciobanu Mircea spune că acum 3 luni a discutat cu dl primar 
si doreste sa facă acest teren de sport. Nemaifiind discuții dl președinte supune la vot proiectul 
de hotărâre, care este aprobat de toți consilierii prezenți, cu excepția domnilor Pal Florențiu, 
Robu Cezar și Cobzaru Eugen, care se abțin. Dl Cobzaru Eugen doreste să se facă mențiunea 
că in trecut, Consiliul Local a fost împotriva finațării unui ONG. 

În continuare se trece la analiza punctului 10 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre 
pentru aprobarea Regulamentului privind regimul finanțărilor nerambursabile de la 
bugetul local, alocate pentru activități nonprofit de interes local”. Comisiile prezinta 
rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este 
aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza primului punct suplimentar de pe ordinea de zi: ”Proiect 
de hotărâre pentru modificarea Anexei la HCL nr. 20/05.02.2024 privind aprobarea 
Regulamentului pentru decontarea cheltuielilor de transport pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din cadrul U.A.T. Săbăoani, judetul Neamt. Comisiile 
prezintă rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care 
este aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 2  suplimentar de pe ordinea de zi:” Proiect de 
hotărâre privind implementarea proiectului ”Extindere rețea de canalizare sat Traian și 
strada Cicoarei, sat Săbăoani ”. Comisiile prezintă rapoartele. Au loc discuții. Dl Cobzaru 
Eugen afirmă ca dl primar propune un proiect de aproximativ 2 milioane de euro fără a 
menționa străzile din Traian si lungimea lor. Dl Ciobanu Mircea afirmă ca în proiect ar trebui 
specificate datele concrete. Dl Petruț Alexandru considera ca se va pierde oportunitatea de a 
depune cererea de finantare. Dl Cobzaru Eugen afirmă ca în toamnă s-a facut canalizarea cu 
220 mii lei/ km și menționează că nu este impotriva proiectului dar nu este de acord nefiind 
specificate costurile. Totodată, doreste să propună amânarea acestui proiect de hotărâre, însă 
nu este susținut de ceilalti consilieri. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este 
aprobat de toti consilierii prezenti, cu exceptia dlui Cobzaru Eugen care se abține. 

În continuare dl președinte dă citire cererii dnei Tiba Lucica prin care solicită 
concesionarea cu titlu gratuit a suprafetei de 10 mp teren, în punctul de la adresa sat Traian, 
str. Vasile Alecsandri, nr. 44, în vederea construirii unei troițe cu Maica Domnului și cererea 
dlui Ciobanu Gabriel domiciliat în loc. Săbăoani, str. Progresului, nr. 106 prin care solicită 
cumpărarea unei suprafete de teren, aflat în continuarea proprietății acestuia. 



 
 
Dupa acestea dl președinte îi contacteaza telefonic pe cei 4 consilieri care au participat 

online și consemnează voturile acestora, dupa cum urmeaza: 
1. Dna Bișoc Elvira este de acord cu procesele verbale, ordinea de zi propusă impreuna 

cu cele două puncte suplimentare și proiectele de hotărâre de pe ordinea zi și cele două puncte 
suplimentare. 

2. Dna Ciobanu Cecilia este de acord cu procesele verbale, ordinea de zi propusă 
împreuna cu cele două puncte suplimentare, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi și cele 
două puncte suplimentare. 

3. Dna Imbrișcă Andreea este de acord cu procesele verbale, ordinea de zi propusă 
împreuna cu cele două puncte suplimentare, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi și cele 
două puncte suplimentare. 

4. Dl Vîrgă Gabriel este de acord cu procesele verbale, ordinea de zi propusă împreuna 
cu cele două puncte suplimentare, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi și cele două puncte 
suplimentare. 

Nemaifiind discuții dl presedinte declară închise lucrările ședinței. Drept pentru care 
am încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se păstrează la dosarul de 
sedintă pe luna martie 2024. 

 
 
 Secretar general,           Președinte de ședință, 

            Ec. Robu Maricica                    Consilier, 
          Mărtișcă Lucian 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


